
PROTOKOL Nr XXr20t2
obiad l(X sesji Rady Miejskiej Ostrzesz6w

odbytei w dniu 26 kwietnia 2012 roku

Ustawo y stan Rady Miejskiej 21. obecnych na sesji 20 radnych (95'2%)

Nieobesni usorawiedliwieni:
L Grzegorz Wigcek

W obradach uczestniczyli zaproszeni gofuie wedlug zal4czonych list obecnosci

Porz4dek obrad

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocno6ci obrad

2. Przedstawienie porz4dku obtad )O( sesji Rady Miejskiej

3. Wvb6r sekaarza obrad XX sesji Rady Miejskiei

4. Przyjecie Fotokolu )OX sesji Rady Miejskiej
s iniifi,u"lu lo"*odniczacego Rady Miijskiej o dzialaniach podejmowanych

w okresie miQdzy ses.iami

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji zadai w poprzednim okresie

zwlaszcza z Wkonarna uchwal Rady Miejskiej
7. Interpelacje i zapytania radnych

8. Zapyania iwnioski przewodniczqcych dzielnic isohysow
e. Stii.ora-ie f,nuttsowe za 201 1 rok Ostrzeszowskiego Cenrum Kultury (nr 212012)

10. Sprawozdanie finansowe za 2011 rok Biblioteki Publicanej Miasta i Cminy Ostrzeszow

(n 20/201.2)
I l. informacja z dzialalnoSci Zakladu Gospodarki lfieszkaniowej za 2o-1 I tok

12. Informacja o zimowym utzymaniu drog gminnych s€zol 201-1/2012 . ^
l3- Informacja dorycz4ci analizy zasob6w pomocy spolecznej w Mie6cie i Gminie

Ostrzesz6w za 201I rok
14. PodjQcie uchwal w sprawiei

a) zaiwierdzenia Planu Odnowy Miejscawosci Rojow (nr 15/2012)

bj zbycia nieruchomo6ci gmntorrych polo2onych w Ostrzeszowie w rejonie ulicy

Daszyiskiego (nr 14120 1 2)

") "tya-u 
*".,i"fti."6ci stanowi4qej lokal uslugowy polozony w Ostrzeszowie przy ul

Strumykowej 3/8 w dtodze przetaryr (nr lT2OlZ)
d) nadania naarry -Plac Antoniego Wladyslawa Wodn-iakowskiego" (ttt l6/2012J,

e) Regulaminu udzielenia pomocy materialnej o charal':lerze soc;alnym d la uczmow

zatiieszkalych na terenie Miasta i Gminy Osttzqszow (rr 18/2012)

I Jzielenie iyrektorowi Miejsko4minl€o O6rodka Pomocy Spolecznej w Ost{ze-
- 

szowie upowazrienia do prowadzenia postQ?owania w sprawach Swiadczen pomocy

materialnej o charakterze socjalnym (nt l9l2012)

15. Odpowiedzi na inlerpelscje i zrpyrania
16. Sprawy rozn€ i informacje
l7 . Zakoiczenie

R.ddEA;A st r]'p"k " P-dod"t.z4cv Radv Miejskiei otworzvl

obrady fC( sesji Rady Miejskiej i slwierdzil' z€ sesja jest prawomocna

do obradowania i podejmowania uchwal



iffi adv viejskiej Przedstawil .

oorzadek obrad, hory radni otrzymali z zaproszeniem na dzisieJsze obrao)

I)o D-ktu
FfiAiiE4"yIi?y Mlqitki"J zglosil kandydatura radnego Adama

Zwzdy na sikretarzaobrad dzisiejvej sesji. Radny Adam Zawada

w,,r*azil zcode na kandYdowanie

niau vi"]rlu j"Onogfoinie { ls glosow .za ') wybtala radnego Adama

Zawade *kret^rzem obrad )O( sesji Rady Miejskiel.

\a obrady sesji przybyl radny Adam Bociqga

iffi sesji RadY viejskiej

przedstawil wniosek o przyjgcie protololu 
-z 

XIX sesji

iJN'lie;sta jea"oglosnie (zo elosow ,,te') przyigla zgloszony wniosek

Wniosek stanowi zalqcznik do ptotokolu'

infDrrnacie.
Informacja stanowi ,al4cznik do protokolu'

Obrady sesji opuScil radny Ryszard Szymairski'

Do p-ktu 7-eo ltrleroelacie ! zapylAtria mdnvch
Radny zbrgnrew ra;""t iiii-4-oiu do.pisma.zGDDKiA pt:kY1:9"

"" 
#" guirri"rz" u aotycz4cego zjazdu i pnejscia dla pieszych z drogi 

.

kraiowei nr ll do Os PiasL6w GDDKiA popiera wniosek mdnego ale nle

ma srodiow na te inwesrycig. ale postara siQ zabezpieczyc srodk w przysz-

loSci. W zwi4zku z tym zapyluje czy gmina prowadzi korespondencle w lej

sprawie.
Alasza tragicznv stan odcinka drogi ut K4pielowa - Olszyna Rogaszyce

Cicialbv uzvskai inlormacjg najakiej podstawie Urzqd Marszalkowskr 
,

wstrzymal wlplatq irodkow na t9 inwestycjQ oraz czy droga ta pownna Dyc

w ren soos6b zaproieLlowana i wykonana

iira-"" 6*i" i"'rr"il. w imieni, mie"zkancou dzielnicv nr 6 przedslawia

dwie proSby:
I cry isrnieje mozli*oSi wykonania parkingu przy ul Kamiennej na odcinlu

oiskzyiowania z ul. Lalowq w strone ul Podgomej po le\'tej stronle

wzdh/z targowiska miejskiego,
- zelasza pJrzebQ remontu chodniku pt'y ul Rozanej na odcinlu l4cz4cym.

ui Kamiennq z ul. Nowq chodnik bardzo zlym stanie techrxcznym I prosl

o rozwienie mozliwoSci jego modemizacji

odei mowa!!YGI-!-qII9g9E
ffidv Miejskiej przedslawil

Mariusz Wilek Burmistrz przedsta\r,l po\ yzsza lnllormacJg

Informacia stanowi zal4cznik do protokolu



Radny Henryk Kajser wnosi o informacjg jak realizowana jest uchwa'la

Rady Miejskiej w sprawieoplaty adiacenckiej z tutufu wzrostu wanosci
niemchomosci w wyniL-u podzialu.
Wiadomo, ze gnrnty rolne dzielone s4 na dzialki trudowlane i sprzedawane-
Prawo wymaga w takim przlpadku aby gmina jako organ zatwierdz\aj4cy
podzial &ialek uzyskiwala $dywy z tego tytulu. Jak to wygl4da w nasze1

gmrnie.
Na wsiach nie wykasza sie teren6w publicznych: przy przystankach, bois-
kach, szkolaclL itp. Wnosi do rozwaienia aby zakupii soltyson kosiarki,
podkaszarki lub podobny sprzet do porz4dkowania tych teren6w Uwa2a,
ze wiele spraw w soleotwach moina zalatwid wa wlasnym zakresie bez

oczekiwania na przyjazi duzb potz4dkouych z miasta.

Do p-ktu &so Zapvtania i wnioski orzewodniczacvch dzi€lnic i soltvs6w
Andrzej Ku2aj - soltys wsi Kuiniki podziekowal za sprawne udzielenie
odpowiedzi na interpelacje zglovone na XfX sesji Rady Miejskiej w dniu
26 mafcabr.
Zapltuje kiedy spelnione obiecanki trynikajace z pisma z dnia 23 btego
br. (sygnatura KOM) w sprawie napra{J bariery ochronnej na moicie
naprzewicko posesji Kuioiki 14 i 14 a - do tej pory nic nie aobiono.
Zapynrje jakimi kryteriami kieruje sig Komisji Cospodarki Komunalnej
i Rolniawie proponuj4c do planow inwestycyjnych budowQ punkt6w
oiwietleniowych. Czy iloici4ju, istniejacych punkt6w Swietlnych,
wzglgdami bezpieczetistwa, czy ilosci{ mieszkaircow danego rejonu.
W 2007 roku otrzymaliSmy odpowiedi na nasze pismo, ze w miarp
posiadanych Srodk6w uzupelniane bQdzie ogwietlenie uliczne.

I)o pktu lso Sorawozdenie linansow€ za 201 I rok Ostrzeszowskieso Centrum
Kulturv (rr 2112012)
Artur Derewiecki Dlrekor Ostrzeszowskiego C€ntrum Kultury
przedstawil powyzsze sprawozdanie oraz projekt uchwaly w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego i rozliczenia wyniku finansowego

Ostrzeszowskiego Centium Kultury.
Sprawozdaaie i projekt u€hwaly byly tematem posiedzen stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zalecznik do protokolu.
Rada Miej ska jednoglo3nie (19 glosow,,za") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )OV12312072 stalllowr zdfuczf,rik do protokolu.

Do o-ldrt 10'co Sonwozdarie finNnsowe zr 2011 rok Biblioteki Publisnei Miasta
i GminY Ostrzesz6w (nr 20O012)
Renata Nowicka - Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy
przedstawila powyzsze sprawozdanie oraz projeld uchwaly w sprawie

zatwierdzenia spnwozdania finansowego i rozliczenia wyniku finansowego
Biblioteki Putlicznej Mia$ta i Gminy Ostrzesz6w.

Sprawozdanie i projekt uchwaly byly tcmatem posiedzen stalych Komisji
Rady Miejskiej.
Sprawozdanie stanowi zal4caik do protokolu.
Rada Miejska jednoglo6rie (19 glosow,,za") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XX/12412012 stanowi zalacznik do Drotokolu.



Do p-litu ll-so lrform&cis z dzialalnoici zakladu Gosooderki Micszkaniowei
Sp6lka z o.o. za 2011 rok
Tadeusz Pelc Prezes Zakladu Gospodarki Mieszkaniowej przedstawil

powyzsze informacje.
Informacja bylo szczegolowo om6wione na posiedzeniach stalych

Komisji Rady Miejskiej.
Informacja stanowi zal{cznik do protokolu.

Do p-ktu 12-so Itrfomacia o zirpotrrym utrzvmaniu dr6q qmiotrvch s€zon 20lll2012
Pawel U6cinowicz - Zast$pca Burmistrza p.zedstawil wy2ej wymienion4
informacje.
Informacja bylo szczeg6lowo om6wione na posiedzeniach stalych

Komisji Rady Miejskiej
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Obndy sesji opuscili radni Adam Bociqga i Henryk Mackanic.

Do o-ktu llgo Informacia dotvczace aralizv zasob6w Domocv sDolecznei w Mieicie
i Gmitrie Ostrzesziw na 201I rok
Informacj€ przedstail Grzegorz Rycerski - Dlreldor Miejsko-Gminnego
Osrodka Pomocy Spolecznej.
Infomacja byla tematem posiedzei stalych Komisji Rady Miejskiej
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Do o-ktu l+so Podiecie ucbwal w sorolYie:
a) zatwi€rdzenie Ptsnu Odlo$Y lvli€iscowo6ci Roi6w {nr,15/2012}

' 
Pawel Uicinowicz Zast€pca Burmistrza przedstawil projeLl uchwaly'
Projekt byt omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miejskiej
i pozyt]'emie zaopiniowany pod obrady sesji

Na obrady s€sji wrocili radni: Adam Bociqga i Hentyk Mackanic.

Rada Miejska jednogloinie (19 glosow ,y'') podjgla uchwalg.

Uchwala Nr )OOl25l2012 stanowi zal4cznik do protokolu

b) zbvcia nientchomoici grutrtowYcb ooloionvch w Ostrz€szowie
w r€ionie ulicv DaszYiskiego (trr l412012)
Pawel U3cinowicz - ZastQpca Burmistrza przedstawil projekt uchwaly
Projekt byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady Miejskiej
i poz)'t]'rir'nie zaopiniowany pod obrady sesji

Radny Adam Zawada - Przewodniczqcy Komisji Gospodarki Komunal-

nej i Rolnictwa poinformowal, 2rc Komisja propolowala wstrz]'rnatue

projektu uchwaly.
a)bok omawianej dziatki jest dzialka przezoaczona na drogg - wjazd

na dzialkg z ul. Daszyiskiego - nale2y poczynic starania o wjazd z ul

Davyriskiego (na planowan4 przywlq &ogp).
Radny Zbigniew Kajser zglasz-a sw6j pomysl, qby przekazac teren

przeznaczony na drog€ inwestorowi i irlwestor ma wybudowad drogg

do publicznego ui4rtkowania.



-5-

Burmistrz poinfomowat Ze tak4 sytuacje mamy z drog4l4cz4ca ul.
Zamkowq z ul. LeSn{ pzy Inter Marche, ktorq wybudowal wlasciciel
Inter Marche.
Radny Henryk Kajser t\ierdzi, 2e dtogalqcz4ca ul. Dasz5,riskiego z ul.
Borek nigdy nie trorstanie
Rada Miejska jednoglo6nie (19 glosow ,pa') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr )OVl26l2012 stanowi zalacznik do protokolu.

c) zbvcie nieiuchomoici stenowiacsi lokal uslusowy Doloiony
w Ostrzeszoivie otuv uL Stnrmykowei 3/8 w drodze przetarsu
htr l7D0l2\
Pawel Uscinowicz - Zast€pca Bumi$rza przedstawil projell uchwaty.
Projek byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady Mejskiej
i pozy[wnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Radny Zbigniew Kajser proponujq aby ustali6 numeracj€ pos€sj; od ul.
Powstaric6w Wlkp. albo od Rloku.

Rada Miejska jednoglosnie (19 glosow ,la") podjgla uchwalg.
Uchwala Nr XX/1 27120 I 2 stanowi zal4cznik do protokolu.

d) nad&nia nazwv -Plec Artoniego Wl&d$laws Wodoiakowskiego"
(N 1612012l
Mariusz Witek - Burmistrz przedstawil projek uchwaty.
Projekt uchwaly byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.

Obrady sesji opukil radny Andrzej Ogorkieiwicz.

Radny Marek Czwordon stwierdza, ze jest juz nazwa parking i zapytuje
po co druga nazwa.
Dalej stwierdz, ze Antsni Wodniakowski oddal teren na rzecz miasta
przy ul Spo.towej i ul. L{kowej, kt6rym obecnie zaftallzaOstzeszow-
skie Stowarzyszenie Sportowe,Piast" i proporujg aby ten teret nazwad
jego imienier4 np. ,Soisko im. Antoniego Wodniakowskiego"
Burmisttz podlae3lil, t€ mozba nazwai i parking i troisko imieniem
A.Wodniakowskiego.
Radny Marek Czwordon podkeSlil, 2€ ie wiefty iatakbedzie.
Zglasza wniosek: ,,nadaje siq terenowi polozonemu pomipdzy ulicami
Sportow4 i L4kow{- boisku sportowemu im. Antoniego Wadyslawa
Wodniakowskiego ' .

Radny Henryk Kajser zglasza wniosek ods4pienia od podejmowania
omawianego pro.jektu uchwaly i przedlskutowania na posiedzeniach
stdych Komisji Rady Miejskiej.
Proponuje zmianq nazwy ulicy Sportowej na ulice Antoniego Wlady-
slawa Wodniakowskiego.
Burmistrz proponuje podjqd uchwalg
Radny Marek Czwordon waiosLuje o wycofanie projektu uchwaly
z obrad sesji.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej poinformowal o opiniach stalych
Komisji om awianego projektu uchwaly.



Radny Henryk Mackanid wyja3nil, 2e na posiedzeniu Komisji
O6wiaty, . .. nie bylo wniosku o nie nazl.wanie parkingu.
Radny Slawomir Odrobiirski popiera wniosek o odrcczenie tematu.
Radny Zbigniew Kajser skoro uyniknply nowe okoliczno3ci i zaslugi
tej osoby nalezaloby temat odroczy6-
Radny Jan G6ra podkreSlil i2 ta uchwala winna byd podjgtajednoglo3nie
- wszyscy winni by6 przekonani, iF nazwa parkingu jest wlasciwa.

Na obrady sesji powr6cil radny Ardrzej Og6rkieiwicz.

Burmistrz zglosil wnios€k o wycofanie projektu uchwaly z porz4dku
obrad sesji.
Rada Miejska jednogloinie (19 glos6w ,pa") pryzjgla wniosek.

e) Resuhminu udziclenia pomocv mrterialtrei o charalderz4 socialnYm
dla uczni6w zamieszkalvch na lerenie Miasta i Gminv Ostrzesz6w
(rrr l8l20l2\
Mariusz Witek Burmistrz przedstawil powyzszy projekt uchwaly.
Projekt uchwaty byl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i poz]'t)'$'iie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloinie (19 glosow ,pa'') podjgla uchwalg.
Uchwala Nr X)#128/2012 stanowi zalqcznik do protokolu.

f) udzielenie Dyrektonrwi Mieisko-Grinneeo Oirodka Pomocv
Spolecznei w Ostrzeszoyie upoqrainienia do prowadzenia

Dostgoowatrit w sDraw{ch Swiadczei oomocv materialnei
o charalderza socialnvm {nr 19/2012)
Maiiusz Witek - Burmisrrz przedstawil powyzszy projell uchwaly.
Projekt uchwa.ly tyl omawiany na posiedzeniach stalych Komisji Rady
Miejskiej i pozytywnie zaopiniowany pod obrady sesji.
Rada Miejska jednogloinie ( 19 glosow ,,za'') podjgla uchwalp.
Uchwala Nr XX/12912012 stanowi zal{cznik do protokolu.

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej oglosil 3O-minutowa p.zerwQ
w obradach sesji (god ztta - tz\.
Po przerwie na obrady sesji nie wrocili radni: Antoni Obsadny
i Ardrzej Og6rkiewicz.

Do o-ktu l$so Odoowi€dzi na interpelacic i zrpdeaia
Mariusz Witek Bumistrz:
- nie ma Srodk6w na budowg zjazdu, a musi to wykonai zatzqdca drogi,
- wyja5nil cykl budowy ul.K4pielowej Olszyna - Rogaszyce do drogi

m ll oraz kontrclg z Urzedu Marszalkowskiego obecnie otrzyma-
Iismy prctokol kontoli, ale 6rodk6w nie otrzymalismy, kiedy otrzymamy
trudno powiedziei,

- przeanalizujemy propozycjg budowy parkingu na ul. Kamienne1 (w tym
mi€jscu polozone s4 ruty gazowe),

- proponujemy uylqczanie oiwietlenia ulicznego tra wsiach w godzinach
nocnych (godz 244 - 5rr.

- przeanalizuje uchwalg dotyczqca oplaty planistycznej a nie oplaty
adiacenckiei.



Do p-ktn 16so SDr&*ry niine i infomacie
Radny Adam Zawada poinformowal, ze Komisja przy okazji objazdu drog
na terede miasta i gminy zajmuje siQ o3wietleniem ulicznym i zglasza

projekty uzupelnienia lub budowy o3wietlenia ulicznego do proj€ktu

budzetu na kol€jny rok.
ZarzQdca ul. Piastowskiej w odpowiedzi ru pismo o remont ulicy wyznacza

korzystajacym z ulicy i mieszkaicom, kt6rymi ulicami maj4jeidzic.
Radny Henryk Mackanii zapltuje ile srodk6w mamy na inwestycje i re-

monty oswietlenia ulicznego w 2012 roku
Radny Kazimierz Bacik zapltujejak przedsrawia sig nab6r do przedszkoli

na rok szkolny 201?2013.
Burmistrz odpowiedzial:
- Toznrazamy Wrowedzenie la p solamych,
- Spolka Oswietlenie Uliczne w Kaliszu gdzie jestesmy udzialowcami

nie przeznacza 3rodk6w na inwestycje Z amortyzaaji mamy wykonane

o(wietlenie na sradionie.
Podzigkowal za udzial w Crossie' ktory odbyl siQ 15 L:wietnia br'
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej :

- zn6w tplyngla skarga od paristwa Cagatk6w na dzialalnosc firmy
paistwa Cwikl6w. Po przedstawieniu przez Przewodnicz4cego Rady

Rady Miejskiej wezwania do usuriQcia naruszenia prawa Danuty i Pioira

Gagatek z dnia 2 L:wietria 2012 roku Rada Miejska w wyniku glosowa-

nia jednoglo6nie odm6wila uwzglgdnienia dw wezwania (17 glosow

--2a,,\.
- poinformowal, ze druhowie z jednostki Ocholniczej Strazy Pozarnej

w Zajqczkach znale'li siQ wir6d laureat6w Pl€bisc,'tu na Najpopular-
niejsze oSP zajmuj{c ttzecie miejsce (1097 glosow.

WSr6d wyr6znionych indywidulnie na drugim miejscu uplasowal siQ

przed$awiciel j€dnostki OSP w Zajqczkac\ bQd4cy jednoczesnie

soltysem w twj miejscowoSci dh Marian Adamski,

- radni winni zlozyd do 30 kwietnia br' oiwiadczenia maj4tkowe,

- kolejne sesje Rady Miejskiej odb@4 sig w dnich: 31 maja i 28 czerwca br'

Radny Jan G6ra swierda, ze Urz4d Marszalkowski wstrzyrnal gminie

Srodki na budowp drogi: ul K4pielowa - Olszyna - Rogaszyce do drogi nr I 1

Zapytuje czy Srodki \rptynQty juz na konto gminy Gmina musiala zaciqg-

nqi pozyczkq i placi odsaki ok 230 zl dziennie
Zastepca Burmistrza odpowiedzia,l, 2e nie. Otrrymalismy protokol kontroli
wyzej wymienionqj drogi przeprowa&onej przez Urz4d Marsalkowski

Kiedy wptp4 Srodki nie wiemY

Do p-ktu l7-Po Zakoiczelie
Pr*.tdntct4"y Rady Miejskiej kr6tko podsumowal przebieg obrad sesji'

podzipkowal wszystkirn za tdzial w obtadach i zamknal obrady XX ses1i

Rady Miejskiej.
Rada podjgla 7 uchwal.
Rada rozpoczgla obradY o
Sekretarz

obrad XX sesji Rldy Miejskicj

ini Adam Zawada
Protokolowala

, , .^45
godzrnre ltr-, a Takonczyla o goozrrue rz-

F'h 7,8 \\r{ ) ]) N- I C Z ,{lY
R 4nF{lIF.rsT(lE,r

." 'L'lfK#,.,



Do Fktu lGso Sorawv niine i informacie
Radny Adam Zawada poinformowal, ie Komisja przy okazji objazdu dr6g
na terenie miasta i gminy zajmuje sig olwietleniem ulicznym i zglasza

projekty uzupeloienia lub budowy o6wietlenia ulicznego do projektu
budzetu na kolejny rok.
Zarz4dca ul. Piastowskiej w odpowiedzi na pismo o remont ulicy wyznacza

korzystaj4cym z ulicy i mieszkaricon! kt6rymi ulicami maj4jezdzi6
Radny Henryk Mackanid zap]'tuje il€ srodk6w mamy na inwestycje i re-

monty oiwietlenia ulicznego w 2012 roku.
Radny Kazimierz Bacik zapytuje jal( przedstawia siQ nab6t do przedszkoli

na rok szkolny 201212013.
Burmistrz odpo\ryiedzial:
- rozwazamy wprowadzenie lamp solamych
- Spolka O6wietlenie lJliczne w Kaliszu gdzie jeste3my udzialowcami nie

przeznacza Srodk6w na inwestycje. Z arnortyzacji mamy trykonane
oiwialenie na stadionie

Podzigkowal za u&ial w Crossiq k6ry odbyl sig l5 kwietnia br
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej :

- an6w raplynqla slarga od panstwe Gagatk6w na dzialalnoSi firmy
panstwa Cwikl6w,

- poinformowalg 2e druhowie zjednoski Ochotniczej Srt$iy PozarneJ

w Zaiqczkach2naleili sig wf6d laureat6w Plebiscfu na Najpopula.-
niejsze OSP zajmuj4c trzecie miejsce (1097 glos6w
wsr6d wy6ztionych indywidulnie na drugim miejscu uplasowal siQ

przedslawiciel jednostki OSP w Zaj4czkacb, bedacy j€dnoczeSnie

sohysem w twj miejscowoici dh Marian Adamski,
- radni winni zlozy6 do 30 kwietnia br. ogwiadczenia maj4tkowg
- kolejne sesje Rady Miejskiej odbpd4 sig w dnich: 3 1 maja i 28 czerwca br.

Radny Jan G6ra sfwiedzs" teurqd Ma$zalkowski wstrzymal gminie

irodki na budowg drogi: ul K4pielowa - Olszyna - Rogaszyce do drogi ff 11

Zapltuje czy srodki tplynely juz na konto gniny. Gmina musiala zaciqg-

n46 po2ryczkg i laci odsetki ok. 230 zl dziennie.
ZastQpca Burmistrza odpowiedzial, ,E nie. Otrzlanali$my protokol kontroli
wyzej wymienionej drogi przeprowadzonej przez Urzqd Marsalkowski
Kiedy wp\n4 drodli nie wiemy

Do p-ktu l?-qo z&koflczenie
Pzewodniczqcy Rady Miejskiej kr6tko podsumow"l pzebieg obrad sesji'
podzigkowal wszystkim za udzial w obradach i zamknal obrady XX sesji

Rady Miejskiej .

Rada podjEla 7 uchwal
Rada obrady o go&inie l0Pa, a zzkohczyla o godzinie 728

obrad XX
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Protokolowala:


